

PARAPRO wasserdichte Koffer von



Die Koffer bestehen aus dickwandigem Polypropylen und sind nahezu unzerstörbar. Sie halten Temperaturen zwischen -33 °C und +90 °C stand. Alle PARAPRO Koffer verfügen über ein Druckausgleichsventil, eine umlaufende Neoprendichtung, ein integriertes Adress-/ Namensschild und sind mit Vorhängeschloss zu sichern. Sie sind 100% wasser- luft- u. staubdicht und schützen somit den Inhalt vor sämtlichen äußeren Einflüssen. Das Design dieser Spezialkoffer ist so gestaltet, dass Koffer der gleichen Größe ohne Verrutschen aufeinander gestapelt werden können.



Innenmaße: 220 x 160 x 95 mm

Gewicht: 0,99 kg

Typ	Best.Nr.	Preis pro Stück
6.220.001.391, mit Schaum		

PARAPRO waterproof cases



The cases are made of thick-walled polypropylene, are indestructible and therefore still sturdier than standard cases. The cases are instructure at temperatures between -33 °C und +90 °C. Because of a long storage time it is possible, that it comes to a low- or over-pressure due to temperature variation inside the case. That can always be adjusted by using a valve. Additionally all PARAPRO cases are 100% waterproof, dustproof and airtight, which protect the contents from outside influences. The design of these special cases is created to allow cases of same size to be stacked without slipping. Integrated adress / name badge, locking by padlock possible.



Inside Dimension: 220 x 160 x 95 mm

Weight: 0,99 kg

Typ	Best.Nr.	Preis pro Stück
6.220.001.391, with foam		

